
 BRM.0012.7.2.2019 
 

 

Protokół nr 4/2019 

posiedzenia Komisji Zdrowia, Rodziny i Pomocy Społecznej  

Rady Miejskiej Inowrocławia, odbytego w dniu  19 lutego 2019 r.   

w Urzędzie Miasta Inowrocławia,  ul. Prezydenta Franklina Roosevelta 36. 
 

Czas  trwania posiedzenia 9.00 – 9.50. 
 

Członkowie Komisji obecni na posiedzeniu: 

1. Stolarska Lidia     – Przewodnicząca Komisji. 

2. Łośko Magdalena   – Członek Komisji 

3. Olszewski Grzegorz  – Członek Komisji 

4. Żukowska Maria  – Członek Komisji 
 

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli: 

1. Grzegorz Gąsiorek – Naczelnik Wydziału Spraw Społecznych i Promocji 

Zdrowia. 

2. Katarzyna Biczkowska – Dyrektor  Ośrodka Profilaktyki  i Rozwiązywania 

Problemów Uzależnień w Inowrocławiu. 

Listy obecności radnych oraz zaproszonych gości stanowią załączniki nr 1 i 2  

do protokółu. 
 

Ad 1. Otwarcie posiedzenia Komisji i stwierdzenie kworum.  
 

Posiedzenie Komisji otworzyła Pani Lidia Stolarska – Przewodnicząca Komisji, 

która  zgodnie z listą obecności stwierdziła, że w obradach Komisji  uczestniczy 

4 radnych, co wobec ustalonego składu Komisji wynoszącego 4 osoby, stanowi 

kworum pozwalające na podejmowanie prawomocnych decyzji. 
 

Ad 2. Przyjęcie porządku dziennego posiedzenia. 
 

Proponowany porządek obrad: 

1. Otwarcie posiedzenia Komisji i stwierdzenie kworum. 

2. Przyjęcie porządku dziennego posiedzenia. 

3. Przyjęcie protokółu  nr 3/2019  posiedzenia Komisji. 

4. Ocena realizacji „Miejskiego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii” w 2018 r.  

oraz propozycje programowe na 2019 r. (projekty uchwał). 

5. Sprawy wymagające opinii Komisji. 

6. Sprawy bieżące. 
 

Lidia Stolarska – Przewodnicząca Komisji: 

Kto jest za przyjęciem porządku dziennego obrad? 
  

głosowanie:  za – 4, przeciw - 0, wstrzym. się – 0. 
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Do porządku obrad nie wniesiono żadnych uwag.  

 

Ad 3. Przyjęcie protokółu nr 3/2019 posiedzenia Komisji. 
  

Lidia Stolarska – Przewodnicząca Komisji: 

Kto jest za przyjęciem protokołu nr 3/2019 z posiedzenia Komisji? 
 

głosowanie:  za – 4, przeciw - 0, wstrzym. się – 0. 

 

Ad 4. Ocena realizacji „Miejskiego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii” w 2018 r. oraz 

propozycje programowe na 2019 r. 
 

Grzegorz Gąsiorek – Naczelnik Wydziału Spraw Społecznych i Promocji 

Zdrowia:  

Przedstawił  projekt uchwały w sprawie przyjęcia sprawozdania z realizacji 

Miejskiego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych 

oraz Przeciwdziałania Narkomanii za 2018 r.  Projekt uchwały stanowi 

załącznik nr 3 do protokółu. 
 

Pytania i dyskusja. 
 

Maria Żukowska: 

Str. 6 - „III Elementarz, czyli Program Siedmiu Kroków”. Trochę tak 

archaicznie do tego podchodzę… Proszę o informację, na ile jeszcze 

funkcjonuje  ten program profilaktyczny? 33 lata temu, jak rozpoczynałam 

swoją pracę dydaktyczną, to ten program akurat wchodził na rynek. Na ile on 

jest przestarzały, na ile on się sprawdza, bo nie chce  mi się wierzyć, że skoro 

znajduje tu grupy odbiorców… Generalnie, nic nowego  tutaj nie wyczytałam  

z tego, co tutaj jest…  
 

Katarzyna Biczkowska – Dyrektor Ośrodka Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Uzależnień: 

33 lata temu…, to nie wiem, czy to było. Może pod inną nazwą… 

 

Maria Żukowska: 

Ja potwierdzam, bo ja to realizowałam. Dokładnie tak samo realizowałam  

to w szkole. Byłam przeszkolona… 

 

 Grzegorz Gąsiorek – Naczelnik Wydziału Spraw Społecznych i Promocji 

Zdrowia:  

Państwowa Agencja Rozwiązywania Problemów Alkoholowych pewne 

programy rekomenduje. Rekomenduje się programy sprawdzone, które dają 

efekty. Program  Siedmiu Kroków jest to jeden z programów, który daje 
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najlepsze efekty, jeżeli chodzi o realizacje działania i nawet niech minie sto lat, 

a on będzie realizowany...  

 

Maria Żukowska: 

Jestem nauczycielem,  w szkole podstawowej uczyłam przyrody i dokładnie 

elementy tego Programu są wkomponowane już w podstawę programową i dla 

mnie, to powinniśmy odejść od tego programu, bo to jest powielenie działań. 

Dokładnie pewne tematy tego programu są już w podstawie programowej. 

Dlatego to było dla mnie szokujące, że realizujemy program, który właściwie 

odzwierciedla podstawę programową w przyrodzie, dokładnie elementy tego 

programu, czyli generalnie ktoś kto realizuje, to realizuje,  bym powiedziała… 

 

Grzegorz Olszewski: 

Taka sztuka dla sztuki…  

 

Maria Żukowska: 

Dokładnie tak, dlatego należałoby się przyjrzeć, może to dziwnie brzmi, ale 

zawoalować na ile mamy robić coś, co my robimy na lekcjach przyrody. 

Dokładnie to samo z tego programu. Mówię szczerze, jak 33 lata temu 

rozpoczynałam, ukończyłam szkolenie i robiłam to. To wchodziło na rynek… 

Dlatego tak to we mnie uderzyło, że my  w mieście… 
 

Katarzyna Biczkowska – Dyrektor Ośrodka Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Uzależnień: 

33 lata temu? 

 

Maria Żukowska: 

Tak, 33 lata temu. 

 

Katarzyna Biczkowska – Dyrektor Ośrodka Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Uzależnień: 

Jestem zdziwiona i chciałabym się do tego odnieść. Nie zgadzam się z tym, co 

p. radna nam tutaj mówi, ponieważ 33 lata temu, to ten program w ogóle nie 

wiedział, że będzie istniał. Poza tym był pod nazwą „I Elementarz”, potem 

ewaluował i był pod nazwą  „II Elementarz” w tej chwili jest  III Elementarz, 

czyli on  ewaluuje tak, na ile są potrzeby i zgłaszane problemy przez ludzi, 

którzy to realizują. W szkołach realizują ten Program nauczyciele. Nie mieliśmy 

nigdy uwag, a zawsze prosimy o uwagi, jeżeli chodzi o ewaluację, bo też nam 

zależy na tym żeby jakościowo ten program był dobry, a ponieważ prowadzimy 

ten program wiele lat, bo tak naprawdę to on wszedł w 1998 r. lub 1999 r., 

ponieważ wcześniej nie było finansowania na te programy. Program ten był 

prowadzony przez Państwową Agencję Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych, natomiast szkolący, czyli instruktor, który prowadzi to  

w szkołach, w Warszawie był szkolony. Na takie szkolenia jeździł co roku, 

które dotyczyły problematyki wprowadzonej na nowo. Jeżeli państwo uważacie, 
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że jest to powtórka z różnych elementów, które wy wprowadzacie osobiście, 

jako nauczyciele w swoich szkołach, to oczywiście ja nie mam nic przeciwko 

temu żeby to zdjąć.  

 

Maria Żukowska: 

Ja to mówię w perspektywie. Można się nad tym zastanowić i może wyjść  

z czymś nowym, bo tu są zadania i działania podobne. 

 

Katarzyna Biczkowska – Dyrektor Ośrodka Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Uzależnień: 

Dla nas jest to podstawa. Każde dziecko, które przechodzi w szkole 

podstawowej ten program, już jest przygotowane do innych programów   

w szkołach o szczebel wyższych. Mamy bazę zrobioną tych dzieci, które mają 

już podstawy… 

 

Maria Żukowska: 

Chodzi o to, że tu są elementy dokładnie te same… 

 

Katarzyna Biczkowska – Dyrektor Ośrodka Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Uzależnień: 

Podstawy, które my robimy w szkołach, dają duże efekty w szkołach i to się 

sprawdza. Robi się spotkania z rodzicami, z radami pedagogicznymi. Nie wiem, 

w jakiej szkole p. radna uczy, ale jeżeli chodzi o Miasto Inowrocław, to szkoły 

podstawowe są z tego tytułu zadowolone, bo świadczą o tym ewaluacje 

wprowadzane każdego roku przez nauczycieli. Ja oczywiście mogę pochylić się 

nad tym tematem i zakończyć realizację tego programu, ale uważam, że szkoda. 

 

Lidia Stolarska – Przewodnicząca Komisji: 

Może wystarczy go udoskonalić… 

 

Katarzyna Biczkowska – Dyrektor Ośrodka Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Uzależnień: 

Ale on jest doskonalony nie przez nas, tylko przez Państwową Agencję 

Rozwiązywania Problemów Alkoholowych. Od nich mamy materiały każdego 

roku.  

 

Grzegorz Gąsiorek – Naczelnik Wydziału Spraw Społecznych i Promocji 

Zdrowia:  

To jest program ogólnopolski, a nie nasz autorski. 

 

Katarzyna Biczkowska – Dyrektor Ośrodka Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Uzależnień: 

My dostajemy od tej Agencji materiały. Kiedyś one były bezpłatne, w tej chwili 

gmina ponosi już koszty tych materiałów, ale są one fajne, bo są przedstawione 
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w prostych 7 krokach, które na zajęciach dzieci przerabiają. Jeżeli jednak 

państwo uważają, to pochylę się nad tematem i mogę to zdjąć.  

 

Lidia Stolarska – Przewodnicząca Komisji: 

Bardziej chyba chodziło o to, żeby się temu przyjrzeć. 

 

Katarzyna Biczkowska – Dyrektor Ośrodka Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Uzależnień: 

Jest pan, który u nas prowadzi ten program, można się temu przyjrzeć, można  

z nim porozmawiać. Są też nauczyciele, którzy to prowadzą w każdej szkole, też 

można z nimi porozmawiać. Nie miałam nigdy zwrotnych informacji, że ten 

program się nie przydaje, że ten program jest zły, że jest za dużo lat robiony. 

Uważam, że podstawy profilaktyki przedstawiane w tym programie, omawianie 

zagrożeń z tym związanych, tym młodym ludziom ten temat przybliża… 

 

Maria Żukowska: 

Bardziej mówiłam o tym w takim kontekście, że jeżeli jest to program płatny, 

Miasto ponosi nakłady finansowe, to należałoby zweryfikować podstawę 

programową i wejść w inny program. Ja nie mówiłam, że on jest zły, tylko 

praktycznie powiela się, powiedziałabym, że w 70%, powiela się treści 

podstawy programowej, gdzie obowiązkiem nauczyciela jest realizacja tych  

dokładnie tematów. Chodzi o to, że można wziąć z rynku coś innego… 
 

Magdalena Łośko: 

Ministerstwo Edukacji po prostu wykorzystuje ten element… 

 

Maria Żukowska: 

Dokładnie. To jest powielanie tego samego. 
 

Magdalena Łośko: 

Czy na rynku faktycznie funkcjonują  inne programy, które można by 

wykorzystać? 

 

Katarzyna Biczkowska – Dyrektor Ośrodka Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Uzależnień: 

Takie programy są, ale  znamy przypadek, że wycofano się teraz z programu, 

który był zalecany, bo się okazało, że uderzał w wartości religijne. To rodzice 

protestowali, nie chcieli tego rodzaju programu. Uważam, że programy, które 

my realizujemy i organizowane warsztaty, są robione pod potrzeby w szkołach, 

czyli pod zapotrzebowanie pedagogów i dyrektorów szkół, bo mają określoną 

problematykę, z którą sobie nie radzą i chcieliby większej informacji na ten 

temat i muszę powiedzieć, że to przedkłada się na bieżąca współpracę.  Dodam 

jeszcze, że mamy w Ośrodku wyspecjalizowana kadrę i to oni pomagają 

realizować ten program w szkołach.  
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Grzegorz Gąsiorek – Naczelnik Wydziału Spraw Społecznych i Promocji 

Zdrowia:  

Na rynku takich programów profilaktycznych jest nawet kilka tysięcy.  Co 

chwilę mamy telefon od jakiejś firmy, że oni mają program, są gotowi 

przyjechać  i zaprezentować go, mają nawet fachowców.  To jest biznes. 

Okazuje się,  że takich programów, które są  rekomendowane jest bardzo mało. 

Dlatego ostrożnie bym podchodził do tego tematu. Osobiście uważam, że ten 

program Elementarz, nawet jakby była 10. edycja, to on zawsze będzie aktualny.  

 

Maria Żukowska: 

My się całkowicie nie rozumiemy… Chodziło dokładnie o treści programowe… 

 

Katarzyna Biczkowska – Dyrektor Ośrodka Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Uzależnień: 

Ja tak to odebrałam.  

 

Maria Żukowska: 

Ja tylko powiedziałam dokładnie, że chodzi o treści programowe, bo jestem 

nauczycielem również przyrody, a te treści programowe zostały dokładnie tam 

ujęte… 

 

Magdalena Łośko: 

Widocznie ten Program się tak mocno zakorzenił i jest na tyle sprawdzony,  

że pedagodzy chcą go realizować. Ja tak to odbieram.  

 

Maria Żukowska: 

Dlatego ja szłam w tym kierunku, że jeżeli on jest  w treściach programowych, 

to można by pomyśleć o innym,  bo właściwie to jest powielanie tego samego. 

 

Grzegorz Gąsiorek – Naczelnik Wydziału Spraw Społecznych i Promocji 

Zdrowia:  

I to jest właśnie ta kwintesencja, pomyśleć o innym, czyli zrezygnować.  

Ja uważam, że nie. 

 

Lidia Stolarska – Przewodnicząca Komisji: 

Czy  próbowaliście państwo inne programy wykorzystać? 

 

Katarzyna Biczkowska – Dyrektor Ośrodka Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Uzależnień: 

Tak jak wspomniałam wcześniej, pod potrzeby zgłaszane przez dyrektorów 

szkół i pedagogów, my robimy warsztaty, czy programy w szkołach. 
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Maria Żukowska: 

Czy mogłabym otrzymać wykaz szkół, które realizowały ten program  

w 2018 r.? 

 

Katarzyna Biczkowska – Dyrektor Ośrodka Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Uzależnień: 

To jest podane w tym sprawozdaniu. 

 

Lidia Stolarska – Przewodnicząca Komisji: 

Mam właśnie pytanie odnośnie szkół. Były organizowane programy, warsztaty, 

zajęcia w szkołach, ale w tych wykazach brakuje mi Szkoły Podstawowej nr 1, 

może literówka się wkradła… 

 

Katarzyna Biczkowska – Dyrektor Ośrodka Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Uzależnień: 

Jak się nie zgłosi pedagog, to nie bierze udziału. 

 

Lidia Stolarska – Przewodnicząca Komisji: 

Czyli się nie zgłosili. Pytam o to, bo inne szkoły brały czynny udział w tych 

edycjach, tylko nie ma nic o SP nr 1. 

 

Katarzyna Biczkowska – Dyrektor Ośrodka Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Uzależnień: 

Nikogo nie przymuszamy. 

 

Lidia Stolarska – Przewodnicząca Komisji: 

Czyli to oni występują do was, a nie wy do szkół… 

 

Katarzyna Biczkowska – Dyrektor Ośrodka Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Uzależnień: 

Występujemy oczywiście, jest zawsze propozycja i odzew. Być może, że na 12 

realizatorów, a można zrobić 13nie było po prostu zapotrzebowania. Na pewno 

jest propozycja dla wszystkich. 

 

Lidia Stolarska – Przewodnicząca Komisji: 

Pytam o to, bo ta szkoła jest na moim terenie… 

 

Grzegorz Olszewski: 

Zgodzę się tutaj z tym, co koleżanka powiedziała, bo jak popatrzymy tutaj na 

podstawy programowe, to są tak zwane efekty wspólne dla wszystkich  

np. zawodów i jak ktoś kierunkowo robi zawód xy, a wcześniej na tym 

pierwszym zrealizował te efekty wspólne, on już drugi, czy trzeci raz tego 

samego nie powtarza. Jeśli więc to jest uwzględnione w podstawie 

programowej, tak jak p. radna mówi, to w zamian za to można odstąpić, ale w to 
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wkleić zupełnie inne programy. Tu absolutnie nie chodzi o to, że odchodzimy od 

takich programów,  może są inne. 

 

Maria Żukowska: 

Są dokładnie te same zajęcia, są te same tematy w podstawie programowej. 

 

Magdalena Łośko: 

Czy te tematy w podstawie programowej, to one się pojawiły z chwilą reformy? 

 

Maria Żukowska: 

Dokładnie tego już nie pamiętam… 

 

Grzegorz Gąsiorek – Naczelnik Wydziału Spraw Społecznych i Promocji 

Zdrowia:  

Był realizowany swego czasu taki program autorski „Nie pal przy mnie Tymek-

Niedymek”, on był realizowany we wszystkich szkołach podstawowych. Byłem 

osobiście zaangażowany w to, żeby zobaczyć, jak wygląda realizacja tego 

programu. Muszę powiedzieć, że był on realizowany na bardzo dużym oporze  

i nie jeżeli chodzi o dzieci, natomiast tak jeżeli chodzi o nauczycieli. 

Nauczyciele mówili właśnie o tym, że mają w podstawach programowych treści 

antynikotynowe, nie mają czasu, nie mają kiedy tego robić, a są  to dodatkowe 

zajęcia, itd.  Ten program był realizowany u nas przez ok. 3 lat i zszedł  

w momencie, kiedy Agencja Oceny Technologii Medycznych wprowadziła 

nowe zasady żeby te programy wprowadzać i niestety nie mogliśmy tego dalej 

prowadzić, bo nie mieliśmy pozytywnej oceny tej Agencji. To zostało 

wycofane. Mogę to podać, jako przykład, że to było jakby identyczne 

powielenie tez treści programowych, bo o papierosach się w szkole mówi na 

godzinach wychowawczych, są prelekcje na temat nikotyny.  

 

Magdalena Łośko: 

Z tego, co pamiętam, to ten program bardzo ładnie się sprawdził. 

 

Grzegorz Gąsiorek – Naczelnik Wydziału Spraw Społecznych i Promocji 

Zdrowia:  

To było takie oddziaływanie przez dzieci na rodziców i dziadków, którzy palą 

papierosy. To był bardzo szeroko wprowadzony program.  

 

Lidia Stolarska – Przewodnicząca Komisji: 

Gdzie mieści się klub integracji społecznej? 

 

Katarzyna Biczkowska – Dyrektor Ośrodka Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Uzależnień: 

Na parterze budynku Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej. 
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Lidia Stolarska – Przewodnicząca Komisji: 

Jako Komisja chcielibyśmy te wszystkie obiekty zobaczyć…  

 

Katarzyna Biczkowska – Dyrektor Ośrodka Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Uzależnień: 

Zapraszamy. 

 

Lidia Stolarska – Przewodnicząca Komisji: 

Kluby i świetlice socjoterapeutyczne działają prężnie, jest bardzo dużo imprez, 

aż miło się to wszystko czyta o waszych działaniach. Gdzie odbył się piknik 

międzynarodowy? 

 

Katarzyna Biczkowska – Dyrektor Ośrodka Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Uzależnień: 

Zazwyczaj korzystamy z życzliwości którejś ze szkół i na boisku taki piknik się 

odbywa. W 2018 r.  mieliśmy go po prostu na trawie, czyli przy grilowisku  

w Solankach. Pogoda nam dopisała, impreza była bardzo udana..  
 

Innych pytań nie było. 
 

Lidia Stolarska – Przewodnicząca Komisji: 

Kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały w sprawie przyjęcia 

sprawozdania z realizacji Miejskiego Programu Profilaktyki  

i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii 

za 2018 r.  ? 
 

głosowanie:  za – 4, przeciw - 0, wstrzym. się – 0. 
 

Na podstawie § 67 ust. 2 załącznika do uchwały nr X/99/2003 Rady Miejskiej 

Inowrocławia z dnia 26 czerwca 2003 r. w sprawie Statutu Miasta Inowrocławia 

(Dz. Urz. Woj. Kujawsko-Pomorskiego Nr 93, poz. 1356 z późn. zm.), Komisja 

Zdrowia, Rodziny i Pomocy Społecznej podjęła uchwałę nr 3/2019  

o pozytywnym zaopiniowaniu projektu uchwały w sprawie przyjęcia 

sprawozdania z realizacji Miejskiego Programu Profilaktyki  

i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii 

za 2018 r. ”. 

 

Grzegorz Gąsiorek – Naczelnik Wydziału Spraw Społecznych i Promocji 

Zdrowia:  

Przedstawił  projekt uchwały w sprawie Miejskiego Programu Profilaktyki  

i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii 

na 2019 r.  

Projekt uchwały stanowi   załącznik nr 4 do protokółu. 
 

Pytania i dyskusja. 
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Lidia Stolarska – Przewodnicząca Komisji: 

Str. 41, zadanie nr 5 – ograniczenie  dostępności alkoholu oraz podejmowanie 

interwencji  w związku z naruszeniem przepisów ustawy o wychowaniu  

w trzeźwości oraz występowanie przed sądem w charakterze oskarżyciela 

publicznego.  Jedną z metod działania jest szkolenie sprzedawców napojów 

alkoholowych.  Na czym to polega? 

 

Katarzyna Biczkowska – Dyrektor Ośrodka Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Uzależnień: 

Szkolenia sprzedawców alkoholu prowadziliśmy kiedyś w taki sposób, że 

zapraszaliśmy właścicieli sprzedawców, ale niestety odzew był bardzo kiepski.  

Na tyle sklepów, co mamy w mieście, przyszło tylko 12 osób na spotkanie. 

Wyegzekwować  od właścicieli skierowanie na szkolenie, czy żeby samemu się 

zaangażować jest trudno. Z Komisją Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych, przy okazji kontroli robimy szkolenia w zakresie  ustawy o 

wychowaniu w trzeźwości. Rozdajemy ulotki, uświadamiamy, jakie są 

konsekwencje prawne za sprzedaż alkoholu zapisane w ustawie o wychowaniu 

w trzeźwości. Poszukujemy też możliwości rozmowy na temat sprzedaży 

alkoholu  osobom nietrzeźwym, czy  nieletnim oraz na temat tego, co nas 

obowiązuje, czyli warunków zezwolenia.   

 

Grzegorz Olszewski: 

Na czym polega to „monitorowanie zjawiska sprzedaży alkoholu nieletnim”? 

 

Katarzyna Biczkowska – Dyrektor Ośrodka Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Uzależnień: 

To są  właśnie kontrole. Członkowie Komisji Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych z Policją, Straż Miejska nam też pomaga,  umawiamy się i 

jedziemy do celowego punktu  i kontrolujemy. warunki zezwolenia, a przy 

okazji przeprowadzamy … 

 

Magdalena Łośko: 

Ta Komisja działa też na zasadzie zgłoszeń… 

 

Grzegorz Gąsiorek – Naczelnik Wydziału Spraw Społecznych i Promocji 

Zdrowia:  

Jeżeli jest zgłoszenie, to Policja zgłasza nam informacje, że w danym punkcie 

jest podejrzenie takie, a takie i wtedy my przy planowanej kontroli  reagujemy. 

Przyznać muszę, że trudno kogoś złapać na gorącym uczynku. 

 

Lidia Stolarska – Przewodnicząca Komisji: 

Czym konkretnie zajmuje się Miejska Komisja Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych? 
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Grzegorz Gąsiorek – Naczelnik Wydziału Spraw Społecznych i Promocji 

Zdrowia:  

Jest uchwała Rady Miejskiej Inowrocławia, która powołuje Komisję i określa 

zakres działania. To są tylko te powierzone zadania, które są w uchwale. To jest 

opiniowanie punktów sprzedaży i prowadzenie postępowań wszystkich 

zmierzających do leczenia przymusowego osób uzależnionych od alkoholu  

i kontrolę punktów sprzedaży pod katem przestrzegania. Te zadania wynikają  

z ustawy.  
 

Innych pytań nie było. 
 

Lidia Stolarska – Przewodnicząca Komisji: 

Kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały w sprawie 

Miejskiego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych 

oraz Przeciwdziałania Narkomanii na 2019 r.? 
 

głosowanie:  za – 4, przeciw - 0, wstrzym. się – 0. 
 

Na podstawie § 67 ust. 2 załącznika do uchwały nr X/99/2003 Rady Miejskiej 

Inowrocławia z dnia 26 czerwca 2003 r. w sprawie Statutu Miasta Inowrocławia 

(Dz. Urz. Woj. Kujawsko-Pomorskiego Nr 93, poz. 1356 z późn. zm.), Komisja 

Zdrowia, Rodziny i Pomocy Społecznej podjęła uchwałę nr 4/2019  

o pozytywnym zaopiniowaniu projektu uchwały w sprawie Miejskiego 

Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz 

Przeciwdziałania Narkomanii na 2019 r.  ”. 

 
 

Ad 5. Sprawy wymagające opinii Komisji. 
 

Nie było. 
 

Ad 6. Sprawy bieżące.  
 

Nie było. 
 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad, Przewodnicząca zamknęła 

posiedzenie Komisji. 

 

Przewodnicząca Komisji 

 

Lidia Stolarska 

 

 
 

Protokółowała 

Dorota Trojanowska 

 


